Ready, steady... write!

Ready, steady... write! With the help of five visual
prompts, more than 30 students gathered for the
annual DFG-LFA writathon (creative writing evening
in English) on Thursday 16th February from 16h00 to
20h00.

Whether it was alone or in groups, in a digital or analogue way, all the participants shared an
enjoyable moment in which they could use their creative writing skills in English far from the
traditional assessments they are imposed in class.

A small buffet, complete with freshly-prepared waffles, added to the good mood.

Well done and thank you to all participants and organisers from the English department. Keep an eye
on the website, we’ll post some of the productions as soon as they are ready!
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Boost your creative skills on my FREE Creative Bootcamp
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A vos marques, préts... écrivez ! A l’aide de cing supports visuels, plus de 30 éléves se sont réunis
pour le « writathon » annuel du DFG-LFA (soirée d’écriture créative en anglais) le jeudi 16 février de
16h00 a 20h00. Que ce soit seuls ou en groupe, sur support numérique ou analogique, tous les
participants ont partagé un moment agréable au cours duquel ils ont pu utiliser leurs compétences
linguistiques en anglais au service de leur créativité, loin des traditionnelles évaluations qui leur sont
imposées en classe. Un petit buffet, agrémenté de gaufres fraichement préparées, a ajouté a la bonne
humeur.

Bravo et merci a tous les participants et aux organisateurs du département d’anglais. Gardez un ceil
sur le site web, nous publierons certaines des productions des qu’elles seront prétes !
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